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HHvvaa::  AK møte 7 

DDaattoo//TTiidd:  27.01.14 kl.17-19.30 

HHvvoorr::  Ullevål stadion 

TTiillsstteeddee::  Elling Breivik, , Anne-Cathrine Enstad, , Karina Birkelund, Lars-Inge 
Graabakk, Atle Rolstadaas, Claus J Ryste 

FFoorrffaallll::  Gunnar Hvammen 

KKooppii::  Skistyret – NSF administrasjon 

RReeffeerreenntt::  Claus J Ryste 

 

 
AGENDA  

1. Referat fra forrige møte 

2. Status fra AK leder 

3. Status fra Sportsjef 

4. Økonomi 

5. Uttak til Jr.Vm 

6. Eventuelt 

 
 
REFERATSAKER 

 Referat godkjent 

 Status fra AK leder fra arbeidet i skistyret. Ingen spesielle saker utover 

Northug saken som har prinsipiell betydning for alpint.  Status er at alpint har 

soliditet og det har stabile forutsetninger frem til 2018. 

 Redegjøre for Hafjell/Kvitfjell AS status og fremdrift på Jr. VM og U-OL. 

 

RAPPORTERING   

 

 Sportsjef redegjorde for status på alle lagene og fremdrift sportslig. Det er nå 

bekreftet at Norge stiller med 10 utøvere i OL i Sotsji. Det er en betydelig 

større tropp en tidligere og viser vår fremgang. 

 Sportsjef redegjorde for status på administrasjon og arrangement. Her er 

fremdriften bra, men vi må jobbe mot mer struktur i arbeidet for å få forventet 

progresjon. Her er det klart at prioriteringen av økonomiske midler til aktivitet 

gjør at man er en effektiv men liten administrasjon som til tider blir presset 

hardt. 

 Økonomisk går vi mot en ramme på ca. 35 mill i omsetning.  Endelig revidert 

resultatet vil foreligge i slutten av mars og vi har hatt tøffe 

kostnadsutfordringer spesielt i siste kvartalet. Det har tidligere blitt pekt på 
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muligheten for sikring mot svingninger i valuta. Dette 

ble redegjort for at sentraladministrasjon jobber på å se på løsninger på dette 

på tvers av alle grener. Ble redegjort for neste års budsjett. Her vil det bli et løft 

på rammen på ca. 7-8 % på sikre inntekter. Med løftet som EC damelaget var, 

gjør det at det ikke er lagt opp til annet enn justeringer av budsjettet i henhold 

til erfaringer fra årets sesong. Målet er å få på plass større «buffer» i budsjett 

for å sikre drift i økonomisk pluss hvert år. Bakgrunnen for målet er den 

gradvise oppbyggingen som er gjort i perioden 2010 – 2014 med stadig nye 

mål etter økte inntekter har kommet inn. Målet er å ha ca. 6 – 8 % i buffer. Det 

ble også satt opp fra AK at det må innføres et effektiviseringsprogram for at 

man driver så rasjonelt som mulig også i gode tider. Målet nå er å skape en 

sunn og stabil drift med betydelig høyere inntekter. Langsiktige mål er nå å 

levere et så bra produkt at inntektene kan dobles igjen etter kommende OL 

periode. 

 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER   

 

 Kriterier for uttak: 

UTTAK – FRIST: 1.februar 2014 

Gjelder 97 – 93 årganger 
• FIS liste nr.8 er grunnlag for uttaket, med årets resultater som 
retningsgivende.  

• Topp 10 i en gren 

• Topp 20 i 2 grener 

• Topp 30 i 3 grener 

• Forutsetter godkjent fysisk test 400 poeng IM 

Trenervurdering 

• Formstigning inn mot mesterskap – resultater neste liste 

• Hvor er resultatene, oppnådd og hva forteller de 

• Flere grener prioriteres. 

• Fysisk form 

• Ecup trener/Junior og ungdomsansvarlig innstiller til Sportsjef 

• Sportssjef gjør uttak –AK godkjenner 

 

 Sportssjef redegjorde for uttaket til Jr. VM. Prosessen har vært etter innstilling 

EC trenere og breddeansvarlig til Sportsjef. Sportsjef har så innstilt til AK for 

godkjenning av uttaket. Troppen til Jr. VM ble enstemmig vedtatt i henhold til 

innstillingen.  
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 Dameutøvere 

o Maria Therese Tviberg 

o Nora Grieg Christensen 

o Mina Furst Holtmann 

o Maren Skjøld 

o Tuva Norbye 

 

Herreutøvere 

o Henrik Kristoffersen 

o Ola Buer Johansen 

o Marcus Monsen 

o Rasmus Windingstad 

o Adrian Sejersted 
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